

South Cove Manor at Quincy Point Rehabilitation Center

South Cove Manor Updates

Dear Family and Friends of South Cove Manor:

Earlier this week, the Massachusetts Department of Public Health (DPH) changed its regulations related to screening of all individuals entering the building. We are now permitted to allow all staff members and visitors to self-screen. This means that staff and visitors will no longer be required to complete the screening questionnaire. This change will be implemented on October 20, 2022, beginning at 6 A.M. All visitors are required to follow the Self-screening guidance that will be posted by each entrance. Please also be aware that all visitors must continue to always wear a face mask while in the building.

Please feel free to reach out to Li Chen, our Administrator, Michael O'Brien, our Director of Nursing, or me with any questions.

Thank you again for placing your trust in South Cove Manor.

Sincerely, William J. Graves President & CEO

中華頤養院更新

親愛的中华颐养院的家人和朋友:

1 of 3 2/9/2023, 10:38 AM

本週早些時候,馬薩諸塞州公共衛生部 (DPH) 更改了有關對所有進入大樓的人員進行篩查的規定。 我們現在被允許允許所有工作人員和訪客進行自我篩查。這意味著員工和訪客將不再需要在前台填寫篩查問卷。 此更改將於 2022 年 10 月 20 日上午 6 點開始實施。所有訪客都必須遵循每個入口處張貼的自我篩查指南。另請注意,所有訪客在大樓內必須繼續始終佩戴口罩。

如有任何問題,請隨時與我們的管理員陳力、我們的護理總監 Michael O'Brien或我聯繫。

再次感謝您對中華頤養院的信任。

真摯地, 威廉·J·格雷夫斯 總裁兼首席執行官

Please support
South Cove Manor

請支持 中華頤養院



Click here for Donation Form to mail a check





South Cove Manor at Quincy Point Rehabilitation Center

288 Washington Street, Quincy, MA 02169 (617) 423-0590

www.SouthCoveManor.org info@southcovemanor.org

2 of 3 2/9/2023, 10:38 AM



If you believe you received this message in error or wish to no longer receive email from us, please (Unsubscribing is not supported in previews).

3 of 3 2/9/2023, 10:38 AM